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Zápis ze zasedání Akademického senátu Právnické fakulty 

Masarykovy univerzity konaného dne 13. března 2012 

 
Konání:  13. března 2012, 12.40 hod. 

Místo zasedání: Zasedací místnost děkanátu Právnické fakulty, místnost č. 109 

 

Přítomní senátoři učitelské komory:  

Kuchta Josef, doc. JUDr., CSc.  Pařízková Ivana, JUDr., Ph.D., , Ronovská Kateřina, 

JUDr., Ph.D., Sehnálek David, JUDr., Ph.D., Tauchen Jaromír, JUDr. Bc., Ph.D., 

LL.M. Eur.Int.Salák Pavel, JUDr., Ph.D., Večerková Eva, JUDr., Ph.D. 

 

Přítomní senátoři studentské komory:  

Oliver Chorvát,, Vít Křížka, Ján Kvietok, Lucie Nechvátalová, Mgr., Jan Rosák, 

Štěpán Stehlíček, Collete Šinská 

 

Omluveni senátoři učitelské komory:  

Kliková Alena, JUDr., Ph.D., prof.  JUDr., CSc., Marek Karel, Radvan Michal, 

JUDr. Ing., Ph.D.,     

 

Omluveni senátoři studentské komory:  

Gabriela Kiselová, Lukáš Pruška,, Iva Šimková 

 

Omluveni senátoři v  průběhu jednání: 

Kliková Alena, JUDr.,Ronovská Kateřina, JUDr., Ph.D., Sehnálek David, JUDr., 

Ph.D.,  Večerková Eva, JUDr., Ph.D., Radvan Michal, JUDr. Ing., Ph.D. 

 

Hosté:  prof. JUDr. Naděžda Rozehnalová, CSc., JUDr. Jana Jurníková, Ph.D., JUDr 

Dana Šrubařová. 

 

 

PROGRAM: 

 

1. Přivítání přítomných senátorů a hostů 

2. Návrh programu jednání 

3. Zpráva o usnášenischopnosti Akademického senátu 

4. Zpráva z usnesení ze zasedání AS PrF MU ze dne 25. ledna 2012 

http://www.muni.cz/people/185
http://www.muni.cz/people/185
http://www.muni.cz/people/185
http://www.muni.cz/people/35
http://www.muni.cz/people/15006
http://www.muni.cz/people/15006
http://www.muni.cz/people/13665
http://www.muni.cz/people/53531
http://www.muni.cz/people/53531
http://www.muni.cz/people/10908
http://www.muni.cz/people/1826
http://www.muni.cz/people/7929
http://www.muni.cz/people/185
http://www.muni.cz/people/402
http://www.muni.cz/people/402
http://www.muni.cz/people/402
http://www.muni.cz/people/7929
http://www.muni.cz/people/7929
http://www.muni.cz/people/13665
http://www.muni.cz/people/13665
http://www.muni.cz/people/1826
http://www.muni.cz/people/12547
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5. Návrh Rozpočtu Právnické fakulty MU na rok 2012 

6. Zpráva o hospodaření Právnické fakulty MU za rok 2011 

7. Rozšíření akreditace doktorského studijního programu „Právo informačních a 

komunikačních technologií“ 

8. Diskuse-různé  

9. Usnesení 

10. Závěr  

 

 

Ad. 1., 2. a 3.)   Zasedání AS PF MU zahájila předsedkyně senátu přivítáním všech 

členů-senátorů a hostů. Současně konstatovala usnášenischopnost senátu. V úvodu 

navrhla program jednání, který byl jednomyslně schválen. 

 

Pro 14, proti 0, zdržel se hlasování 0. 

 

Ad. 4.)  Zpráva z usnesení ze zasedání AS PrF MU ze dne 25. ledna 2012 

Úkoly nebyly uloženy. 

 

Ad. 5.)  Návrh Rozpočtu Právnické fakulty MU na rok 2012 představila paní 

děkanka prof. doc. JUDr., Naděžda Rozehnalová, CSc., současně s paní tajemnicí 

JUDr. Šrubařovou, s tím, že sestavení návrhu rozpočtu bylo náročné, vzhledem 

k metodice MŠMT a směrnicím MU pro r. 2012 a současně paní tajemnice nastínila 

následující  

  

PRIORITY FAKULTY NA ROK 2012:  

 

 budování knihovny 

 udržení celkové výše mezd pracovníků fakulty na úrovni r. 2011  

 finanční zajištění nákupu odborné literatury včetně zahraniční a informačních 

zdrojů v úrovni srovnatelné   

s rokem 2011 

 dle schváleného návrhu „Podpora vědecké činnosti učitelů PrF MU v letech 

2012-2014“- finanční zajištění všech  forem podpory z institucionálních 

prostředků VO 

 finanční zabezpečení další etapy obnovy technického vybavení na fakultě-

modernizace AVT uč. Č. 133 a rozšíření pokrytí WiFi v rozsahu dle návrhu 

CIT 

 finanční zabezpečení provedení oprav podlah v učebnách a pracovnách 

s ohledem na rozsah poškození z hlediska bezpečnosti práce a dalších oprav 

běžné údržby  
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 zajištění finančních zdrojů k pokrytí nákladů spojených s případnou realizací 

projektů VaVpi (předfinancování a pokrytí neuznatelných nákladů dle návrhu 

projektu) 

 

AKCE z centra: 

-kanalizace 

-projekt Teresias-sociální zařízení 

 

V rámci diskuse vystoupili: 

Doc. Kuchta, který vznesl dotaz ohledně snižování počtu studentů, jaký bude mít 

dopad na rozpočet fakulty? 

Paní děkanka odpověděla, že v letošním roce se počítá se snížením počtu  

přijímaných studentů v denním studiu, ale i bakalářském, avšak zdroje se budeme 

snažit zajistit jinými formami např. CŽV, LLM, MPA, apod. 

 

Další dotaz směřoval ke změně sazby DPH, zda jsou určité rezervy, ze kterých bude 

dofinancována zvýšená sazba DPH- platby např. vody, plynu, elektřiny, apod. 

 

Odpověď byla pozitivní, že rezervy byly plánovány již v minulých letech a je s nimi 

počítáno i nadále. 

 

V rámci WiFi-CIT vyhodnotí účinnost jednak v učebnách PrF MU a dále v klidových 

zónách PrF MU. 

 

Horizontální skener - do budoucna v rámci nových prostor knihovny. 

 

Návrh usnesení: 

 

Akademický senát Právnické fakulty Masarykovy univerzity schvaluje Návrh 

rozpočtu Právnické fakulty MU na rok 2012 - Rozpočet Právnické fakulty MU na 

rok 2012. 

 

Pro 12, proti 0, zdržel se hlasování 0. 

Návrh rozpočtu PrF MU na rok 2012 je přílohou tohoto zápisu. 

 

Ad. 6.) Zprávu o hospodaření Právnické fakulty MU za rok 2011 přestavila paní 

děkanka prof. doc. JUDr., Naděžda Rozehnalová, CSc., prostřednictvím paní 

tajemnice JUDr. Šrubařové, která konstatovala, že PrF MU má velmi dobrý 

hospodářský výsledek za rok 2011. Dále paní děkanka konstatovala, že PrF MU má 

zájem vytvářet i nadále další fondy k financování potřeb PrF MU a současně se bude 

fakulta snažit navýšit fond odměn, aby bylo dosaženo mzdové úrovně roku 2008- 

udržení zaměstnanců. 
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Dále je nutná tvorba rezerv pro příští roky hospodaření PrF MU.  

Paní děkanka dále poznamenala, že v rámci Kampusu pokračujeme v příspěvcích 

relativně ve stejných částkách. 

 

V rámci diskuse vystoupili: 

 

Paní tajemnice dále konstatovala, že podrobné informace o hospodaření PrF MU jsou 

součástí Výroční zprávy PrF MU a součástí Výroční zprávy Masarykovy univerzity. 

 

Byl vznesen dotaz na kolonku 15, jaké ukazatele znamená? 

Paní tajemnice odpověděla, že se jedná o náklady na služby za činnosti, nákupy 

všeobecné, úklid fakulty, služby na grantech, poplatky, apod. 

 

Akademický senát PrF MU doporučuje pro příští Zprávu o hospodaření fakulty, 

aby tato kolonka nákladů byla rozklíčována.  

 

 

Návrh usnesení: 

 

Akademický senát Právnické fakulty Masarykovy univerzity schvaluje Zprávu o 

hospodaření Právnické fakulty MU za rok 2011. 

 

Pro 13, proti 0, zdržel se hlasování 0. 

 

Ad. 7.)  Rozšíření akreditace doktorského studijního programu „Právo 

informačních a komunikačních technologií“ 
představila paní děkanka prof. Rozehnalová, s tím, že jedná relativně o nový obor 

v rámci doktorského studia a vlastně jen doplňovat doktorský studijní program 

realizovaný v rámci akreditovaných oborů Právnickou fakultou MU.  

 

V rámci diskuse vystoupili: 

V rámci diskuse k tomuto bodu nebylo připomínek. 

 

Návrh usnesení: 

Akademický senát Právnické fakulty Masarykovy univerzity projednal  a vzal na 

vědomí Rozšíření akreditace doktorského studijního programu „Právo informačních a 

komunikačních technologií“ - bez výhrad. 

 

Pro  11, proti 0, zdržel se hlasování 0. 
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Ad. 8.)  Diskuse-různé  

 

V rámci diskuse bylo otevřeno téma plagiátorství v rámci předmětu Občanské právo 

procesní – magisterské studium.  

 

Paní proděkanka Jurníková konstatovala, že situace byla projednána s příslušnou 

katedrou, která se vyjádřila ve smyslu toho, že je na vyučujícím, aby pečlivě a sám 

zvážil dle příslušných kriterií, zda se jedná o plagiát či ne, a po té teprve postoupí věc 

k návrhu na projednání disciplinární komisí. V rámci plagiátorství disciplinární 

komise zahájila řízení v magisterském studiu v 7 případech a v bakalářském studiu je 

projednáváno 15 návrhů. 

 

Další dotaz v diskuzi zazněl v souvislosti s akreditací Plzeňské právnické fakulty a 

případnými přestupy jejich studentů na ostatní právnické fakulty. 

 

Paní děkanka konstatovala, že fakulta by nebyla schopna zvládnout nárůst studentů 

cca o 500, naši vyučující mají už ttak dost vysokou vytíženost a dále také poukázala 

na to, že vnitřní předpisy univerzity ani fakulty toto nedovolují-pouze prostřednictvím 

přijímacího řízení a po té popřípadě uznat předměty splněné a srovnatelné v rámci 

studia PrF MU. Neexistuje cesta faktická, ale ani právní.  

 

 

Ad. 9.)   Usnesení 

 

Akademický senát PF MU na svém řádném zasedání konaném dne 13. 03. 2012 

schválil: 

 

1. Rozpočet PrF MU na rok 2012 

2. Zprávu o hospodaření PrF MU za rok 2011 

 

Akademický senát PF MU na svém řádném zasedání konaném dne 13. 03. 2012 

projednal a vzal na vědomí bez výhrad: 

1. Rozšíření akreditace doktorského studijního programu „Právo 

informačních a komunikačních technologií“ 

 

Pro 11, proti 0, zdržel se hlasování 0. 

 

 

Ad. 10.)  Na závěr předsedkyně AS poděkovala přítomným za účast a popřála hodně 

zdaru v další práci. 

 

Zapsala: Ivana Pařízková 


